

23.6 珠海市委統戰部代表團到訪東華三院 Delegation of the United Front Work Department of Zhuhai Municipal Committee of the CPC visited TWGHs

珠海市委統戰部常務副部長鄒樺女士率團到訪東華三院，參觀東華醫院禮堂並了解東華三院歷史，推動兩地未來交流合作。

Ms. ZOU Hua, Executive Deputy Head of the United Front Work Department of Zhuhai Municipal Committee of the CPC led a delegation on a visit to TWGHs. The group visited the Assembly Hall and learnt about TWGHs' history, fostering opportunities for future exchange and collaborations between the two places.



珠海市委統戰部常務副部長鄒樺女士（左三）及代表團與本院主席曾慶業先生（左四）、行政總監蘇祐安先生（右三）及高級職員合照。
Ms. ZOU Hua (left 3), Executive Deputy Head of the United Front Work Department of Zhuhai Municipal Committee of the CPC and the delegation took a group photo with Mr. TSENG Hing Yip, York (left 4), Chairman, Mr. SU Yau On, Albert (right 3), Chief Executive of TWGHs and senior staff.

25.6 東華三院特殊學校聯校畢業典禮 Joint Graduation Ceremony of TWGHs Special Schools

畢業典禮於東蒲胡李名靜體育館圓滿舉行，標誌着東華三院本學年31名特殊學校畢業生邁向新里程。

The Graduation Ceremony was successfully held at the Kitty Woo Stadium, Tung Po, marking a new milestone for 31 special school graduates of TWGHs in this academic year.



在本院主席暨名譽校監曾慶業先生（左一）陪同下，本院副主席暨學務委員會副主任委員楊燕芝太平紳士（右一）及學生代表致送紀念品予教育局常任秘書長陳穎韶太平紳士（左二）。
Accompanied by Mr. TSENG Hing Yip, York (left 1), Chairman cum Honorary School Supervisor, Ms. Jennifer YEUNG, JP (right 1), Vice-Chairman cum Vice-Chairman of the Education Committee, and student representative presented a souvenir to Ms. CHAN Wing Shiu, May, JP (left 2), Permanent Secretary for Education.



教育局常任秘書長陳穎韶太平紳士（前排左六）、本院主席暨名譽校監曾慶業先生（前排左五）、董事局成員、行政總監蘇祐安先生（前排右一）及一眾嘉賓與特殊學校畢業生合照。

Ms. CHAN Wing Shiu, May, JP (front row, left 6), Permanent Secretary for Education, Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, left 5), Chairman cum Honorary School Supervisor, Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 1), Chief Executive of TWGHs, and guests took a group photo with the special schools' graduates.

27.6 東華三院幼稚園「360星級家長課程」 2025-26年度畢業禮暨頒獎典禮 “360 Parent Education Programme” 2025-2026 Graduation cum Award Presentation Ceremony of TWGHs Kindergartens

東華三院屬下18所幼稚園自2022/23學年起推行該課程，為家長提供全面的親職教育，有系統地學習培育子女所需的知識和技巧，促進良好的親子關係及身心健康。課程推行踏入第四年，累計超過13,000個家庭受惠，並連續四年獲100%活動參與率。

Starting from the 2022/23 school year, TWGHs Kindergartens launched the programme to provide comprehensive parenting skills, enabling parents to systematically acquire knowledge for nurturing their children. The initiative aims to foster closer parent-child relationships and enhance family well-being. Now in its fourth year, the programme has benefited over 13,000 families and has consistently achieved a 100% participation rate for four consecutive years.



教育局副秘書長劉穎賢博士（左六）擔任畢業禮暨頒獎典禮主禮嘉賓，並在本院主席暨校監曾慶業先生（右五）陪同下，頒發證書予畢業家長代表。

Dr. LAU Wing Yin, Verena (left 6), Deputy Secretary for Education, officiated at the Graduation cum Award Presentation Ceremony, and presented certificates to the graduating parent representatives, accompanied by Mr. TSENG Hing Yip (right 5), Chairman cum School Supervisor.

為嘉許家長全年積極參與活動，課程特設獎勵計劃，本學年共有937個家庭獲獎，當中451個最高參與時數的家庭獲頒鑽石獎。

An award scheme was specially designed to recognise parents' active participation. A total of 937 families achieved awards this year, with 451 families who achieved the highest participation hours receiving the "Diamond Award".

12.6 東華三院幼兒園聯校畢業典禮暨「童心創見 世界共感」幼兒藝術展覽 Joint Graduation Ceremony cum Arts Exhibition of TWGHs Nursery Schools

本學年共有250名幼兒園畢業生，由本院主席暨校監曾慶業先生（後排右）陪同家庭議會主席彭韻儀BBS, MH太平紳士（後排左）頒發畢業證書予學生代表。

A total of 250 students graduated from the Group's Nursery Schools this academic year. Accompanied by Mr. TSENG Hing Yip, York (back row, right), Chairman cum School Supervisor, Ms. PANG Melissa Kaye, BBS, MH, JP (back row, left), Chairperson of the Family Council, presented the graduation certificates to student representatives.



家庭議會主席彭韻儀女士BBS, MH, JP（右六）、本院主席暨校監曾慶業先生（右七）、甲辰年主席邵明慧女士（右八）及董事局成員一同參觀藝術展覽。
Ms. PANG Melissa Kaye, BBS, MH, JP (right 6), Chairperson of the Family Council, Mr. TSENG Hing Yip, York (right 7), Chairman cum School Supervisor, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 8), Chairman 2024/2025, and Board Members, visited the Art Exhibition together.